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Møtereferat 
 
Prosjekt:  ITMS – Indre Troms medisinske samhandlingssenter, Forprosjektfase 
Møtetype:  Styringsgruppemøte nr.07 
Dato og sted:  08.11.2013, kl 1030-1200, Hamn i Senja under arbeidsseminaret 
Neste møte:  02.12.2013 kl 1200-1530 Veksthuset i Bardu m/muligh. For VK 
Møteplan videre:   Settes opp i samarbeid med Hospitalitet. Knyttes til fremdriftsplan 
Referatutkast sendt:  Styringsgruppa og møtedeltakere 12.11.2013 
 
Til stede: Arne Nysted, Rune Haaverstad, Jørn-Erik Berntsen, Toril Dybdal, Hege Walør Fagertun, 
Toralf Hasvold, Svein-Petter Raknes, Berit Haugan, Frida Strøm (ref)  
Ikke til stede: Pia Svensgaard, Gina Johansen, Rita Johnsen, Jens Munch-Ellingsen, Tor-Arne Haug. 
 
Sak Tekst 
7.01 Velkommen  

7.02 Gjennomgang av oppgaver fra forrige styringsgruppemøte 

7.03 Statsbudsjettet  

7.04 IT/sikkerhet 

7.05 Sivil/militær legevakt og dimensjonering av sykestuer 

7.06 Informasjon ut, media 

7.07 Veivalg 

7.08 Oppgaver videre 

 

7.01 Velkommen 

Arne Nysted ønsket velkommen og ledet møtet som ble holdt på Hamn i Senja under 
arbeidsseminaret.   
  
7.02 Gjennomgang av oppgaver fra forrige styringsgruppemøte  

Oppgaver Ansvar og frist Kommentar 

Hvem skal delta på 
arbeidsseminar? 

Styringsgrupperepresentantene, 
straks (min. ila uke 41) 

Alle samarbeidspartnerne med unntak 
av UiT er representert, sammensatt 
kompetanse 

Oppdatere prosjektplan Berit Haugan, uke 41 OK 

Oppdatere budsjett Svein-Petter Raknes, uke 41 OK 

Dialogmøter FSAN, Bardu 
kommune, Troms 
fylkeskommune 

Frida Strøm, oktober 2013 Fant ikke dato i oktober. 
FSAN: 29. november 

Bestilling til 
samarbeidspartnerne 

Hospitalitet, 16. oktober OK 

Svar på bestilling Samarbeidspartnere ved deres 
styringsgrupperepresentanter, 
25. oktober 

Alle svar kom innen 6. november. 

Plan for arbeidsseminar Berit Haugan, Frida Strøm, uke 
43 

OK 
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7.03 Statsbudsjettet 

I statsbudsjettet under HOD og FD står det at TMS skal legges ned i 2014. Ifølge Haaverstad var dette 
ukjent for FSAN før det sto på trykk. Dette er en eskalering av nedleggingsprosessen, og ikke heldig 
for prosjektet. Avtalen mellom FSAN og UNN om TMS utløper 15. oktober 2015. Det er dialog mellom 
FSAN og UNN om en overgangsordning. Prosessen med å legge ned TMS samt overgangsordningen 
er adskilt fra ITMS-prosjektet. 
 
Nå foregår komitéarbeidet, og det jobbes politisk for å få til en endring av teksten. 
Forslag om å invitere de som skriver proposisjonene til møte med styringsgruppa. 
 
7.04 IT/sikkerhet 

I gruppearbeidet på seminaret viser det seg at regler rundt IT og sikkerhet i Forsvaret begrenser 
muligheter for samhandling. Det må finnes løsninger, men da må problemstillingene løftes til høyere 
nivå i Forsvaret. Under dialogmøtet med FSAN 29. november bør en spesialist på SANDOK (FSAN’s 
dokumentasjonssystem for pasienter)delta.  
 
7.05 Sivil/militære helsetjenester og dimensjonering av sykestuer 

I dag skal soldater bruke den militære legevakten på Bardufoss hvis de har behov for helsehjelp 
utenom åpningstid på sykestua på Setermoen. Den interkommunale legevakten behandler imidlertid 
stadig syke soldater da de har behov for helsehjelp, og de ikke kan nekte dem helsehjelp. Det er 
ressurssparende og kvalitetssikkert å ha et sivil-militært legevaktsamarbeid.  Sivile leger kan 
behandle syke mennesker, men de kan ikke sykemelde eller friskmelde soldater, ei heller tilby 
alternativ tjeneste. Dette er også en problemstilling som må løftes til et høyere nivå. Både sivile og 
militære vil få økende utfordringer med å rekruttere helsepersonell, det vil tvinge seg fram 
alternative løsninger på sikt uansett. 
 
Hæren mener forslaget fra FSAN til dimensjonering av sykestuene i Indre Troms er for lite. De mener 
det ikke vil kunne ivareta helsetjenestene til personellet på en måte som Hæren mener er nødvendig. 
 
7.06 Informasjon ut/media 

Det er viktig å informere de som blir berørt av nedleggelsen av TMS; at de forstår hva som skjer, og 
hvem som har ansvar for de ulike prosessene.  

 Synliggjøre at prosjekt ITMS går for fullt 

 Synliggjøre at eskalering av nedleggingsprosess av TMS ikke er heldig for prosjektITMS 

 Synliggjøre at prosjekt ITMS er avhengig av konstruktive og fremtidsrettede bidrag og 

løsningsforslag fra samarbeidspartnerne for å lykkes 

 

7.07 Veivalg 

Svein-Petter Raknes orienterte om de to alternative veivalgene, jamfør også gjennomgang i forrige 
møte. Han understreket at det er et stramt budsjett i forhold til kombinasjonen av å revidere 
konseptfasen og å gjennomføre forprosjektfase. I denne forbindelse var det enighet om å vektlegge 
en forenklet revidering av konseptfasen, og å følge opp muligheten for medfinansiering fra Troms 
fylkeskommune. 

1) Gjennomføring av forprosjekt med innledende og forenklet revidering av konseptfase 
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2) En grundig oppdatering av konseptfasen 

Styringsgruppa valgte veivalg 1 pga tidsperspektivet og økonomi. Vi har allerede startet på dette. 
 
7.06 Oppgaver videre:  

Oppgave Ansvar Frist  

Løfte problemstillinger rundt 
IT/sikkerhet i Forsvaret 

Rune Haaverstad, Jørn-Erik 
Berntsen 

29.11.13 

Løfte problemstillinger rundt 
sivil-militært samarbeid om 
helsetjenester 

Rune Haaverstad, Jørn-Erik 
Berntsen 

29.11.13 

Avklare hvem som skal eie 
bygget 

Arne Nysted, Hege Walør 
Fagertun 

Uke 48 

Avklare om Troms 
fylkeskommune fortsatt skal 
delta i prosjektet 

Arne Nysted, Pia Svensgaard Uke 48 

Møte med ny politisk ledelse i 
FD og HOD 

Arne Nysted, Tor-Arne Haug Så snart det lar seg gjøre 

Møte ml forfattere av 
stortingsprop og styringsgruppa 

Arne Nysted, Rune Haaverstad Så snart det lar seg gjøre 

Møte med forsvarskomiteen Arne Nysted På nyåret 2014 når de besøker 
Indre Troms 

Samle tråder og planlegge 
videre arbeid 

Frida Strøm, Berit Haugan Uke 47 

 
Tilbakemelding på referatutkastet og prosjektplan sendes på mail med ”svar til alle” innen 
19.november 2013 kl 1200. Etter denne dato legges referatet på Bardu kommunes postliste og 
hjemmeside. 
 
Svein-Petter Raknes la til første avsnitt under 7.07. 
Ellers ingen tilbakemeldinger. 
 


